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Vážené kolegyně, vážení kolegové,
na fakultě se pohybuji od roku 2012 (Bc. a Ing. studium, obor Konstrukce staveb) a od roku 2018 studuji
doktorské studium na Katedře stavební mechaniky, kde jsem také od roku 2021 zaměstnaná jako
akademický pracovník. Zaměřuji se na statiku betonových konstrukcí, numerické modelování
betonových konstrukcí a betonu z recyklovaných materiálů. Po celou dobu mého relativně krátkého
působení na fakultě se snažím účastnit všemožných aktivit, ať už se jedná o výzkumné projekty,
workshopy, stáže a letní školy, spolupráce s jinými pracovišti v rámci ČR i zahraničí, zapojení studentů a
nových kolegů do vědy a výzkumu, výuku českých i zahraničních studentů či propagaci katedry a fakulty
na univerzitních akcích. Do AS jsem se rozhodla kandidovat převážně kvůli lehkému zklamání z debaty s
rektorem a prorektory o novele doktorského studia. Myslím si, že z pozice „zasloužilé“ doktorandky
bych mohla poskytnout své zkušenosti pro vytvoření smysluplného studijního řádu doktorského studia,
který nebude potenciální doktorandy a doktorandky od studia na naší fakultě odrazovat.

Jednou z hlavních funkcí AS je samozřejmě kontrola a schvalování předložených dokumentů. Myslím si,
že i v této pozici je však prostor na vyjádření i podporu nápadů, které povedou k vytvoření příjemného
prostředí na fakultě jak pro zaměstnance, tak pro studenty. Ráda bych se v případě mého zapojení do
akademického senátu věnovala těmto bodům:

- zdokonalování komunikace mezi vedením fakulty a akademickými pracovníky i studenty,

- snížení zátěže a zahlcení zaměstnanců, umožnění volby mezi specializací na výzkum anebo výuku,

- podpora opravdové spolupráce nejen v rámci kateder, ale i jiných pracovišť VŠB-TUO,

- zapojení studentů bakalářského a magisterského studia do VaV (např. nabídnutím workshopů
zaměřených na rešerši literatury a stanovení mezer ve vědeckém poznání, scientometrii atd.),

- rozšiřování povědomí o existenci etického kodexu, přítomnosti ombudsmanky a možnosti
psychologické pomoci,

- větší zapojení zahraničních studentů do dění na fakultě,

- tvorba či připomínkování nového studijního řádu doktorského studia a standardu školitele.

Ráda si však rozšířím svou sociální bublinu i o Vaše názory, abych získala co nejreálnější přehled o
problémech na naší fakultě, a nebráním se ani podílení na samotném řešení problémů.

Předem Vám děkuji za podporu.

S úctou,
Marie Horňáková.
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